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特首勸反對派：經民事勿政治化
遺憾5重要撥款遭拉倒 張建宗籲議員休會時深思

網民點睇黃碧雲「建功」
自己執返爛攤子啫

Lin Chun Yau︰黃碧雲唔想吓「非建
制派」提出21項修訂案，冇非建制嘅
修訂案就唔會需要浪費時間做表決，自
己攪（搞）嘅爛攤子自己收拾，仲厚顏
無恥吩咐建制派做嘢，佢有病，有病就
食藥啦！

William Wong︰你班「犯（泛）民」
做少陣小丑，大把時間傾方案啦！

Fung Fung︰玩政治要講實力，廢物政
黨立場不定，成日想借艇割禾，唔過撥
款會拖累教協，又唔想幫政府！

今鋪我撐你

Law Fong King︰你真係好偉大！參唔
參加補選？我實投畀你。

Dick Lau︰真係好險呀，好彩建制派仲
有妳呢d（啲）對政府咁忠誠嘅議員
咋！

Ken Wong︰黃碧雲表現得好英勇，一
個人中箭，好過成班「泛民」中箭。

民主黨賣香港

Hars Lo ：真心想知，今次拉布目的何
在？

于潤生︰如果拉布根本唔係諗住拉散對
家，咁即係做戲坤（昆）人民。

Neil Law︰黃碧雲戲都懶做，趕住收工
幫人助攻，之後仲要講到自己顧大局為撥
款做咗正確決定，真係當正選民白痴！

Candy Lam︰笑罵任由人？你民選議
員黎（嚟）架（㗎）wor（喎）宜
（）家出賣選民wor（喎）！你知唔
知政府之後可以追加撥款架（㗎）！知
唔知人地（哋）就係睇穿你地（哋）底
牌呀！？

資料來源︰民主黨及黃碧雲fb留言

整理︰香港文匯報記者 甘瑜

香港文匯報訊（記者 鄭治祖）立法會財務
委員會在暑期休假前最後一次死命拉布，令
多項工務工程的撥款須延至10月復會後才能
繼續審議。財委會主席陳健波昨日批評反對
派只求政治表演，不理民生苦況，又建議修
改目前財委會的兩項會議程序，包括因行為
極不檢點而被主席逐出會議室者，全日均不
能再返回會議室，及限制每位議員只可提出
一項臨時動議，一勞永逸地解決拉布問題。
陳健波在接受電台訪問時形容，反對派目
前出現「碎片化」的現象，傳統反對派被陣
營內的邀進派「牽着鼻子走」，最後齊齊在
財委會內拉布，令原先希望能夠在休會前通
過涉及過萬個公屋單位的東涌新市鎮擴展撥
款，最終未能成事，令他感到可惜，「佢哋
話幾時過就要幾時過，有無咁霸道？我希望
佢哋有勇氣，將來係有自己獨立思想，唔好

跟住（激進派）去走！」

激進者亂議會 需以新規矯正
他坦言，今屆有多名激進反對派中人進入
議會，更抱住「反發展」態度，不斷挑戰議
會制度，與「較理性」的傳統反對派有分
別，更為議會生態帶來了不良的影響，反映
議事規則已經過時，建制派不能消極地坐以
待斃，故計劃商討修改財委會的議事規則。
「當年做議事規則，是防君子不防小人，但
現今這麼多小人、這麼多瘋狂的人，我們需
要矯正過來，將來誰做主席都不能偏離（議
事規則）。」
陳健波透露，相關修改分開兩部分，一是
倘議員因行為極不檢點而被主席逐出會議
室，該名議員全日均不能再返回會議室，而
非像現在般可在下一節返回會議室；二是限

制每名議員只可提出一項臨時動議，以處理
議員借不斷提出臨時動議變相拉布。
他表示，會趁暑期與建制派商討有關事

宜，相信屆時會一併討論修改大會的議事規
則。他承認，此舉必定會引來反對派的「抗
爭」，甚至做出更多的破壞行為，但為了會
議能夠一勞永逸、重回正軌，不再淪為政治
表演場地，修改財委會的議事規則是沒有辦
法中的辦法。
陳健波表示，他們在提出修訂時會考慮市
民的反應，及作出充分解釋，並直言：
「（反對派在議會的表現）愈瘋狂，愈有子
彈畀大家覺得有原因做呢樣嘢。」
「專業議政」副發言人、教育界議員葉建
源稱，倘沒有「足夠理據」去修改財委會議
事規則，可能損害議員的議事權力，引來非
常大反彈，帶來無休止的抗爭云云。

陳健波倡修財委會程序防拉布

香港文匯報訊（記者 溫仲綺）36億元
的教育新資源撥款在反對派於立法會財委
會「政治綁架」下終於驚險獲通過，教育
局昨日隨即向全港中小學及特殊學校發出
通告，講解各項措施的細節。
局長楊潤雄表示，在新增教席及學校人

手方面，學校會收到通告及開班信等資
料，希望教界能夠盡快落實有關工作。
至於給予學生的3萬元自資學士課程學

費資助，局方會直接和院校簽訂協議，處
理細節安排。
教育局昨日分別就改善班師比及善用教

學人力資源、特殊教育需要統籌主任
（SENCO）、資訊科技支援津貼、支援
特殊學校、優化免費幼教等各項新措施發
出通告。
在改善班師比方面，通告指有關措施增
設的2,350多個教席皆為學位教席，但暫
不會納入作計算晉升職位，通告並提醒學
校在填補新增教席時，須吸納原校過剩教
師、聘任現職合約教師，以建立穩定教師
團隊，不應凍結這些職位以申領現金津
貼。
局方並鼓勵而在聘任合約教師時要履行

良好僱主的責任，確保合約教師的薪酬待
遇與其職責相稱。
就議員在財委會上提出的無約束力議

案，楊潤雄表示，局方會根據程序向立法
會作出書面回應，而就關議員提出，擴大
資助至八大自資學士課程及副學位課程等
意見，局方亦會認真仔細去考慮，並檢視
政府本身的政策方向及立場，平衡各方面
後作出最後決定。

教局發通告
盼學校速「飲新水」

林鄭月娥昨日被問及財委會前日在臨會
議結束前最後一個小時才通過教育撥

款時指出，教育新資源的措施得到多黨派
支持，但在審議過程中仍出現了「緊張場
面」，令撥款幾乎未能在財委會最後一次
會議結束前通過，「這個某程度上是受到
政治影響，即是說在上星期法庭裁決了有4
位議員喪失了他們議員的資格。」
她對前日會議僅通過3項撥款建議，還
有5項相當重要的撥款建議未能通過表示
失望，建造業界亦對涉及205億元的東涌
新市鎮擴展及中九龍幹線主要工程等多項
工程項目未能及時獲批感到遺憾。
林鄭月娥表示，「我只能夠希望往後在
行政立法的關係，在立法會處理社會、經
濟、民生的事，都能夠盡量分開──政治

的事就是政治去處理；但有些經濟民生的
事，立法會都要進行它的議事工作。」

改善關係不能牴觸三底線
張建宗昨日在與傳媒聚餐時則表示，對

教育新資源撥款獲通過感到欣慰，認為有
助青年向上流動，解決社會矛盾，也可增
加2,000多個中小學教席及800多個特殊教
育教席，而這些都是常額教席。
他強調，現屆特區政府真心誠意改善行

政立法關係，不會因宣誓案及近日財委會
亂象而動搖，但改善關係需要雙方互動，
也不能在法治、社會整體利益及市民福祉
這三條底線下有所妥協，「其他的空間我
們很願意去探討。」
張建宗舉例指，當局在財委會會議議程

上已釋出善意，作出靈活回應，將原本已
提交予前日財委會會議審議的議程，由18
項縮減至8項，以顧及議員訴求和先易後
難的原則。
被問及反對派「開價」要求不追討被取

消議員資格者的薪津、訟費及補選分開舉
行，張建宗指行政機關不能干預立法及司
法機關，是否追討訟費要尋求律政司意
見，而補選須根據法例進行，由於現時司
法程序仍未完成，未能定出補選日期，無
法回應補選會否分開舉行。
他續說，自己已約見不同議員，早前也

與「自決派」立法會議員朱凱廸吃過飯，
希望用誠意感動、融化作風較激進的議
員，「所有議員，不論政黨背景、不論年
輕或者年長，都在我的邀請名單」，強調

議會不應存在敵我分明。
他希望未來立法會休會的兩個多月有如

「冷靜期」，讓反對派深思一條適合香港
的路。

香港文匯報訊（記者 朱朗文、實習記者 林浩賢）立法會財委會前日舉行今個立法年度最後一次會議，惟

反對派大肆拉布，導致5項涉及近萬個建造業職位的工務工程項目撥款申請未能及時表決。特首林鄭月娥昨日

對此感到失望和遺憾，並希望立法會日後能將政治和經濟民生分開處理。政務司司長張建宗則指，當局樂意

改善與立法會的關係，但改善關係需要雙方互動，也不能在法治、社會整體利益及市民福祉這三條底線下有

所妥協，希望反對派在立法會休會的兩個多月「冷靜期」內，深思一條適合香港的路。

香港文匯報訊（實習記者
黃珏強）受反對派拉布影響，
日前公務員薪酬調整未能趕及
於立法會財委會休會前通過，
將留待10月復會後續議。
公務員事務局局長羅智光昨

日表示失望，認為議案本應通
過，屬沒有爭議的議題，促請
立法會議員本着市民大眾的利
益為依歸。
公務員總工會對此亦感到遺

憾，認為審議政府交付的開支
預算是立法會議員的職責，不
應作為政治籌碼。

羅智光盼復會後盡快審議
羅智光對公務員加薪未獲得

審議與通過感到十分失望、
「心急如焚」，盼復會後可盡
快審議。他表示，明白基層公
務員非常失望，將在暑假復會
後，盡快將議案提交到財委
會。
被問到受到多位議員被裁定

喪失議員資格影響，是否政治
凌駕公務員加薪，羅智光指，
該項目並非政治議程，相信如
有足夠時間，應可通過。
被問到議員被裁定喪失議員

資格一事會否影響行政與立法
關係，及復會後仍沒法通過
時，羅智光表示，公務員加薪
沒有爭議，相信立法會議員本
着市民大眾的利益為依歸，盡

快通過議程。
公務員總工會亦發表聲明指出，對財委

會未能通過薪酬調整議程感到「極度失望
及遺憾」。
工會指審議政府交付開支預算為議員的

職責所在，不應作為政治籌碼。聲明譴責
瀆職及拒絕審議法案的議員，指薪酬調整
影響數十萬名公務員、資助機構員工及家
屬，促請財委會全體議員深思議事不彰的
癥結，查找不足，勿再重蹈覆轍。
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■陳健波擬修改兩項財委會會議程序
防拉布。

反對派成日挾
民生議題同政府
講數，又要講得

兇狠，又要扮負責任，最終咪又係自己
瀨嘢。立法會財務委員會前日過到36億
元教育撥款等少數議程，除咗建制派一
直全力支持，都仲要多謝民主黨黃碧雲
（一嚿雲）及時回頭是岸，提出縮短反
對派臨時動議嘅打鐘時間，先令教育撥
款有時間通過。廣大市民同建制派當然
欣慰，但今次「建功」嘅一嚿雲就似乎
無法向激進派交代，連日前被DQ嘅姚松
炎都出文揶揄佢同建制派係「最佳拍
檔」。雖然佢講到自己係「急市民之所
急」大仁大義咁款，但有網民直接踢
爆︰「如果拉布根本唔係諗住拉散對
家，咁即係做戲坤（昆）人民。」其實
一嚿雲難得做返次好事，人生已經如此
的艱難，有些事情就不要拆穿了。
一嚿雲前日搶在建制之前幫手剪布，
令唔少反對派都大跌眼鏡，但佢似乎完
全唔記得反對派台戲未完，前晚更主動
喺facebook自爆早就為咗剪布一事同建制
派通水，「眼見不夠時間通過所有37A臨
時動議，我要求（財委會主席）陳健波
找建制派議員提出動議，將5分鐘表決鐘
縮減至1分鐘，但建制派竟然冇人肯提
出，最後要由我出手。」

反對派網民：票債票償
有關講法當然瞬間被反對派網民鬧
爆。「于潤生」就話︰「都唔使幫人助

攻 呀 ， 骨 氣 都 輸 埋 。 」 「ΥΝ
Κωαη」就話︰「黃碧雲妳今日做左
（咗）建制派，完全冇抗爭意志，竟然
幫拖去通過其餘議案，下次選舉，我地
（哋）要妳票債票償！」
有見群情洶湧，一嚿雲第二朝又出文

話︰「36億教育撥款，過關不過關，千
鈞一髮之間。好險呀！我做應做嘅事，
於市民有益嘅教育撥款、興建醫院……
要急市民之所急，笑罵任由人！」
咁樣當然又畀（俾）人鬧多鑊。「于

潤生」繼續追擊︰「如果拉布根本唔係
諗住拉散對家，咁即係做戲坤（昆）人
民。」「Neil Law」就話︰「黃碧雲戲都
懶做，趕住收工幫人助攻，之後仲要講
到自己顧大局為撥款做咗正確決定，真
係當正選民白痴！」「Ben Lau」就話︰
「做議員做到笑罵由人？妳係代議仕
（士），唔係問責局長。」
民主黨噚日亦都出post嘗試幫佢解圍，

讚揚一嚿雲「果斷提出縮短打鐘時
間」，如果唔係教育撥款嘅重要議題
「可能無法通過」，但結果都變成吸嬲
post，畀（俾）網民繼續鬧「民主黨賣香
港」。

乳鴿「篤灰」有人「打龍通」
佢嘅黨友都出盡法寶，但明顯都唔知

可以點兜。區諾軒話件事係「嚴重欠缺
team work（團隊合作）的問題……但問
題就是太多ego（自我）嘛」，似乎嬲緊
其他拉布嘅激進派。袁海文就轉移視線

話︰「我認為，因離港去了旅行，而沒
有參與會議的議員，其實更值得被關
注。」
羅健熙為咗澄清一嚿雲唔係聽陳健波

命令而剪布，唔小心踩多佢一腳，踢爆
一嚿雲早就同人打龍通，叫咗陳健波搵
建制派剪布先。「Cheung German」都
覺得咁樣嘅澄清令人「歎為觀止」︰
「你這樣說情況不就更糟糕了？」
不過一嚿雲今次剪布點都好過拉布，

有網民都全力支持（㗎）。「Law Fong
King」就讚佢︰「你真係好偉大！參唔
參加補選？我實投畀你。」「Dick Lau」
就話︰「真係好險呀，好彩建制派仲有
妳呢d（啲）對政府咁忠誠嘅議員咋！」
「Jason Tam」就勉勵佢︰「不要怕，港
豬永遠支持民主黨。」
有部分網民依然實事求是。「William

Wong」就話︰「你班『犯（泛）民』做
少陣小丑，大把時間傾方案啦！」「Jer-
ry Lee」就踢爆佢講大話︰「我睇左
（咗）playback（重播）事實係陳建波要
求只點人數（舉手），但係『泛民』要
求記名，所以要打鐘5分鐘，迫（逼）死
後面議題。 依（）家你打篇咁既（嘅）野
（嘢）？你地（哋）夜晚真係訓（瞓）得著
（着）？」

一嚿雲自high「建功」被鬧「唔足戲無骨氣」

■林鄭月娥昨日表示，希望立法會日後能將
政治和經濟民生分開處理。

香港文匯報記者彭子文 攝

■一嚿雲聲稱
自己先係真正
關心民生喎。

fb截圖

■黃被姚松炎揶揄為「建
制派最佳拍檔」。 fb截圖

■羅健熙幫一嚿雲澄清。 fb截圖

■區諾軒話件
事係「嚴重欠缺
team work（團
隊合作）的問
題。」 fb截圖
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